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Av herrar Sjönell och Larsson i Umeå, angående användningen av 
allmänna pensionsfondens medel.

Ett av de största problemen i den ytterst snabba strukturomvandling som 
karakteriserat vårt näringsliv under de senaste decennierna och som av allt 
att döma måste fortgå under kommande år, har varit de små och medelstora 
företagens möjligheter att få erforderliga anläggningskrediter. Särskilt har 
detta gällt handeln och servicenäringarna på grund av att företagen i dessa 
branscher ofta saknar säkerheter som kan godtagas av kapitalmarknads- 
instituten. Då investeringarna i dessa branscher hör till de mest produktiva 
som kan göras i vårt näringsliv i dag är det synnerligen angeläget att de inte 
stoppas upp av brist på funktionsduglighet hos kapitalmarknaden.

Vi föreslår därför att den nu sittande kreditinstitututredningen får ett 
speciellt uppdrag att studera denna fråga och komma med förslag till de 
lagändringar som erfordras. Därvid bör i första hand undersökas möjlig
heterna att via befintliga kreditinstitut slussa AP-fondens medel till handeln 
och servicenäringar.

Med hänvisning till det ovan anförda hemställes,
att riksdagen måtte i skrivelse till Kungl. Maj :t anhålla 

om uppdrag till kreditinstitututredningen att snarast möj
ligt utarbeta förslag rörande ökade möjligheter för företa
gen inom handeln och servicenäringarna att erhålla lång
fristiga krediter av AP-medel, förmedlade via befintliga kre
ditinrättningar.

Stockholm den 26 januari 1965

Bengt Sjönell Sigvard Larsson


